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5393 §ayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyırınca MAYIS 2023 Olağan Meclis
Toplantısı 03.05.2023 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 03.05.2023 tarihli Meclis
Toplantrsında Serkan KALE'nin katılmadığı, geri kalan tüm Belediye Mectis Üyelerinin
hazır bulundukları görülmüştür.

2023 MAYIS AYI OLAĞAN MEcLİsİ

BİROL ARSLAN: Çok kıymetli meclis üyeleri, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya

hesaplanndan ve televizyonları başında carılı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli

bürokratlanmız ve basınımızın giizide temsilcileri; sizleri saygı ve sevgi ile selamlıyorum.

Giindemimize geçmeden önce geçen ayın kısa bir değerlendirmesini yaparak başlamak

istiyorum. Nisan ayında Ramazan bayramımızı kutladık, buradan nice bayramları birlikte

kutlama dileklerimizi sunuyorum. 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayıamımızın l03.

Yılını, Nisan ayında Kepez'de büyük bir coşku ile kutladık. Gazi Mustafa Kemal

ATATÜRK'IJN tüm dünya çocuklanna armağan ettiği bayramımızr },ı]rtdışından gelen

çocuklarımız ile birlikte Kepez'de gerçekten büyük bir coşku ile kutladık. Kuzey

Makedonya'dan, Karadağ'dan ve Bulgaristan'dan gelen diinya çocuklan Kepez' li çocuklarla,

Çanakkale' li çocuklarla buluştular. Sabah çelenk sunumuyla progıamımıza başladık. Sonra

makamımızda temsili olarak çocuklarımızı makamımıza oturttuk. O giin çünkü soZ;

çocuklanmızın idi. Ardından gerçekten bölgemiz için çok kıymetli bir pğeyi açarak Kepez ve

Çanakkale çocuklaıına bir bayram hediyesi verdik. Halklar konseptimize bir halk daha katıldı;

Halk Masa, Halk Hat, Halk Kütüphanesi, Halk Kafe, Halk Bahçesi, Halk Plajı,23 Nisan günü

de Hatk Çocuk Kültür Evi'ni Kepez ve Çanakkale çocuklarımızın emirlerine sunduk.

Biliyorsunuz kreşlerimiz vaı orada 3.5 - 5 yaş arasında kreşlerimizde çocuklaıımız kendini

geliştiriyordu. 12 yaş ve iizeri kütüphanemiz vaıdı; 5 ve 12 yaş grubundaki boşluğu da Halk

çocuk Kulübü'nü hizmete açarak doldurmuş olduk. Tabi orada biraz netameli bir durum vardı

biliyorsunuz, mahalle aıasında bir çay büçesi düğün salonu orada tabi ki halkımız orada çok

şikayetçi idi. Yaz boyunca yapılan düğünlerde büyük bir gürültü ile halkımızın bir mağduriyeti

de gerçekten sağduyulu davranarak karşılıklı sözleşmeleri

ile birlikte orasını Halk Çocuk Kültiir Evi'ne dönüştürdük,

1

söz konusuydu. Müstecirimp
feshettik * *^or"o" 

r'o !Üo
..)fuy

\

TOPLANTI TUTANAĞI
(HERKESE AÇIK OTURUM)

\



açılışını yaptık. Ben burada bir kişiye daha teşekkür etmek istiyorum; İzmir Milli Kütüphane

Vakfı Başkanı Sayın Ulvi PUĞ beyefendi. Biz kendisini Mehmet Bey ile Burçin Bey, Abbas
Bey İzmir'e gittiğimizde ziyaret ettik. Ruhi Bey siz de var mıydınız? Orada tabi çok büyük bir
Atatürk döneminden gelen bir milli kütüphane var. Binlerce, milyonlarca içinde kitap var. O
kütüphanenin vakıf başkanını bulduk. Kendisi Konak Belediyesi Meclis Üyesi aynca da, bu

fikrimizi beyan ettiğimizde çok mutlu oldu ve Kepez Belediyesi Çocuk Kütiiphanemiz' e 2500

tane ilk etapta hemen hızlıca kitap gönderdiler, ayrıca iş birliğimiz artarak devam ediyor. Yine
sürecin içerisinde 2500 tane çocuk kitabını daha kütüphanemize kazandıracak çocuk
kulübümüze ayrıca da yetişkin kütiiphanemize de yine Ulvi Bey'in İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin destekleriyle kütüphanelerimiz zenginleşmeye devam edecek. Ben buradan

İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanımız Sayın Tunç SOYER'e İzmir Milli Kütüphane Vakfi
Başkanı Sayın Ulvi PUĞ' a teşekktir etmek istiyorum. Aynca bir teşekkürü de sayın

bürokratlarımıza etmek İstİyorum. Belediye emekçi kardeşlerime teşekkür etmek istiyorum,

çünkü orasını hızlıca, hemen o değişimi sağladılar, inşaatı sağladılar.23 Nisan öncesinde açılışa
hazır hale getirdiler. Ben buradan bürokratlanmıza da Kepez Belediyesi'nin kıymetli
emekçilerine de aynca teşekkür ediyorum. Açılışın hemen akabinde çocuk korteji oluşturduk

biliyorsunuz ve kütüphaneden Halk Kafeye kadar bando eşliğinde bir çocuk korteji ile

çocuklaıımıza o gün orada Kültilr Müdiirlüğü Ekiplerimiz Sayın Özlem Hanım'a ve ekibi ile

birlikte orada çocuklarımıza bayram gibi kutlamalarıru sağlayacak lunapaıkı hazır ettik.

Kortej in hemen sonunda çocuklar lunapark ile buluştular. Haua yolda giderken bana geliyor:
"Başkan Amca oyuncaklar ücretsiz mi?" diye soranlar da vardı : "Tabi ki giin sizin gününüz,

ücretsiz." dedim. Hatta makamda benden forma isteyenler çocuklara da Kepez spor formalarını

verne ve Kepez spor aşkını onlara küçük yaşta aşılama imkAnını sunduk, hemen akabinde

çocuklarımız tabi ki orada gün boyu, akşam geç saate kadar kuyruk vardı. Çocuklar orada

lunaparkta da hakikaten gönüllerince eğlendiler ve ne diyelim geleceğimizin teminatı

çocuklanmıza o günü Kepez'de bayram gibi kutlattık. Evet, Kepez'de her şey çok güzel oluyor

diyerek 2023 yılı Mayıs Ayı Olağan Meclis Toplantımızı açıyorum. Mazeret bildiren bir
arkadaşımız var; Sayın Serkan KALE. Ben mazeret bildiren arkadaşımızın mazeretini kabulünü

oylannıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum.

Değerli meclis üyeleri 2023 yılı Nisan Ayı Olağan Meclis Toplantı tutanaklaıı e-posta ile

hesaplarınıza gönderildi. Tutanaklarda maddi veya başka bir hata var mı? Eğer yoksa

tutanaklaıı okundu olarak kabul edelim mi? Evet gruplar; AKP grubu: kabul edelim. İYİ
PARTİ grubu, CHP grubu: kabul edelim. O halde tutanaklan okundu olarak kabul edenler? Oy
birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimize geçiyoruz. Giindemimizi okumak

üzere katip üyemiz Sayın Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN, buyurun AYGÖREN.

SEVİM Özrünx AYGöREN:

GüNDEM:
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2022 MaIi Yılı Kesin Hesabının görüşülmesi
Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: Hl6Cl4D, Ada: 1l0, Parsel: 5'de kayıtlı taşınmazın
"Turizm Alanı" kullanımına alınmasına ilişkin l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği,
Beldemiz Bo
"Apart otel
Değişikliği,

Pafta: Hl6Cl4D4D, Ada: 1l0, Parsel: 5'de kayıtlı taşınmazın
na alınmasına ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan

1
2



4. Belediyemiz Meclisi'nin 01.12.2022 tarih ve 2022l|34 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık
Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Mahallesi, Pafta: Hl6Cl3C3C, Ada:335,
Parsel:2-3-4-5-10-11-12-13-14 ile Pafta:Hl6Cl4D4D, Ada:336, Parsel:2-3-5-6-8-9 parsel nolu
taşınmazlaı için l/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği,

5. Kepez Hizmet Grupları A.Ş.'nin 30.05.2023 tarihli olağan genel kurul toplantısında
Belediyemiz hisselerini temsil etmek üzere Belediye Başkanına yetki verilmesi hususunun
görüşülmesİ,

6. Belediyemiz Meclisi'nin 2023 Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi,
7. Kapanış.

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkiir ediyorum Sayın AYGÖREN. Giindemimizin l
Maddesi:2022 Mali Yılı Kesin Hesabının görüşülmesi.

Özcün KoyUNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, gelir.

özcün KoYUNCU: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Gerçekleşme yüzdesi çok yiiksek, Teşekkü ediyoruz Mali Hizmeller
Müdürümüz' e. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlanm 27 Nisan 2023 Perşembe günü Encümen'e
geldi. Bütçemiz; tabi ki kesin hesabımız. Kanıın gereği biz kabul ederek Mayıs Meclisi' ne
gönderdik ve şimdi gelir ve gideri 2022'nin kesin hesabı Mali Hizmetler Müdürümüz okudu siz
de yansıda izlediniz, Bu konuda sorusu olan arkadaşım var mı ya da görüş beyan etmek isteyen
arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. 2022 Mali Yılı kesin hesap gelir ve gideı
tablolannın kabuliinü oylannrza sunuyonım. Kabul edenler? Sayahm lütfen. 12 kabul. Ret
edenler? Çekimser? 12 kabul, 3 çekimser oy çokluğu ile gündemimizin l . maddesi kabul
edilmiştir. Gündem 2: Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: Hl6Cl4D, Ada: l10, Parsel: 5'de
kayıtlı taşınmazın "Turizm Alanı" kullanımına alınması için l/5000 ölçekli Nazım İmar Planı
Değişikliği,

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri tabi bunu İmar Komisyonuna sevk etmemiz
gerekiyor. Görüş beyan etmek isteyen aıkadaşım var mı ya da soru sormak isteyen? O halde
gündemimizin 2. Maddesini İmar Komisyonu'na sevkini oylarınıza sunuyoırım. Kabul edenler?
Oy birliği ile kabul edilmiştir.

Gündem 3: Beldemiz Boğazkent Mahallesi Pafta: Hl6Cl4D4D, Ada: l l0, Parsel: 5'de kayıtlı
taşınmazın "Apart Otel Alanı" kullanımına ahnmasma ilişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar
Plan Değişikliği, buyurun.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Sorunuz ya da görüş beyan etmek isteyen arkadaşımız var mı? O halde
gündemimizin 3. Maddesi syonu'na sevkini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler?
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Giindemimizin 4. Maddesi: Belediyemiz Meclisi'nin 01.|2.2022 tuihye 2022/134 sayılı kararı
ile İmar ve Bayındırlık Komisyonu'na sevk edilen, Beldemiz Boğazkent Müallesi, Pafta:
Hl6Cl3C3C, Ada:335, Parsel:2-3-4-5-10-11-12-13-14 ile Pafta:Hl6Cl4D4D, Ada:336,
Parsel:2-3-5-6-8-9 parsel nolu laşınmazlar için l/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği,

sEvİM ÖzrÜnx AYGÖREN: Kepez Beldesi, Boğazkent Müallesi, Pafta:Hl6Cl3C3C,
Ada: 335, Parsel: 2-3-4-5-6- 7-8-9-10-1 1-|2-13-14 ile Pafta: Hl6Cl4D4D, Ada: 336 Parsel:

1-2-3-4-5-6-7-8-9'da kayıtlı taşınmazlan kapsayan l/lo00 Ölçekli Uygulama İmar Plan
değişikliği;

Kepez Belediye Meclisi'nin 01.12.2022 tarih ve 2022l|34 sayılı meclis karaıı ile İmar

Komisyonuna havale edilen ve 04.01.2023 taıih ve 2023110 sayılı meclis karan ile komisyonda
kalmasına karar verilen imar plan değişikliği dosyası incelenmiş olup,

Yapılan incelemede; onaylı l/1000 Ölçekli Uygulama İmar Plan değişikliği ile; çekme
mesafeleri içerisinde " Yerleşik Konut Alanı " kullanımında Al.rık nizam, 3 (üç) kat olan plan,

parset büyüklfüleri göz önünde bulundurulaıak Aynk - İkiz nizam ve çekme mesafeleri ile
bina ölçüleri kitle olarak işlenecek şekilde yeniden diDenlenmiş ve taşınmazların kullanım

şekli, kat adedi; yol genişlikleri ve benzeri koşullar aynen korunduğu görülmüştür.

İmar planında yapılaşma niteliğini kaybeden parsellerin uygun paısellerle birleşerek
yapılaşması önerilmektedir.

Bu itibarla yapılmak istenen imar planı değişikliği komisyon üyeleri Sevim ÖZTÜRK
AYGÖREN, Hatice ŞEN, Burçin SOYSAL, Ruhi AI(KOYUN' nun ret, Erkan Kürşat

ERTÜRK çekimser olarak oylarını kullanmışlardır. Belediye Meclisine arz olunur.03.05.2023

arz ederim.

SEVİM ÖZTÜRK AYG REN: Oturma alanları artıyor, haliyle 3 katta da çarpı 3. . .
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BİROL ARSLAN: Evet değerli meclis üyeleri bu dosya biliyorsunv 2022'nin l l. Ayında
meclise geldi. Meclis İmaı Komisyonuna havale etti. Komisyon aylardr bu konu ile ilgili

çalışıyordu. Tabi burada bu dosya gibi Kepez'de çok sayıda sıkıntıh ve halkın mağdur olduğu

parseller var. Tabi bu dosya l993 ve 1994 yıhnda l8 uygulanmış bu bölgede ama ondan sonıa

da birçok tabi ki zaman içerisinde imar kanunları, yönetmelik ve plan değişiklikleri sonrasında

maalesef o taşınmazlar yapı yapma niteliklerini kaybetmişler. Bunu çözmek için arkadaşlar

uzun süreçtir çalışıyordu. Ama ne sorun oldu? Siz lütfen paylaşın.

SEVİM ÖZrÜnX AYGÖREN: Başkanım önerilen planda mevcut bir yapılan yeni binalara

böyle hazırlanmış bir öneri plan var. Bu plan ilk baktığında evet mantıklı görünüyor fakat

parsel bazlı baktığımızda taban oturumlan 0,60'a varan taban oturumlan artmakta. Çevredeki
adalara baktığımızda 0,40 taban alanı fakat biz bu şekilde bir uygulama yaparsak ekstra bir
nüfus yoğunluğu getiriyoruz. Bu da zaten yapmatnatntz gereken.

BİROL ARSLAN: Şimdi Kepez'de ve Çanakkale'de taban 0,40 bunu talep edilen şekli ile
taşıdığtmızda 0,60'a geliyor.
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BİROL ARSLAN: Ve bunu sadece bu adada bu maalesef mağduı o|an 18 adet parsel var
arkadaşlar ve sadece bu bölge ile değil aynı zamanda Kepez'in içinde daha birçok noktada bu

şekilde olan maalesef noktalar vaı ve hiçbir şey yapamıyoruz. Sadece çıkış çıkış
yapabilecekleri tek ...

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kendi aralannda birleşerek yapabilirler tabi ki.

BİROL ARSLAN: Yapabilecekleri tek çıkış yan komşularla, parsellerle birleştirip bu konuda

efendim çözüme gitmeleri gibi görünüyor. Ben vallahi İmar Komisyonuna da şunu söylemiştim
toplanmadan önce; arkadaşlar da söylemişlerdir. Ben vatandaşın mağduriyetinin önlenmesi için
burada olumlu bir beyanat şey vereceğim demiştim ama diin akşam da saatlerce çalıştık dün de

öğleden sorıra saatlerce çahştık ama bir çıkış bulamadık. Evet Kürşat Bey ne dersiniz bu
noktada bir çözüm bulabilir miyiz? Teknik bir arkadaş olarak.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Sayın Başkanım, Meclis Üyeleri: şimdi burada daha önceki
yönetimlerden kaynaklı sıkıntı var...

BİROL ARSLAN: Öyle demeyelim, zaman içerisinde değişen imar mevzuatı diyelim.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Burada çözüm bulmak çok zor; herhangi bu planı imar planı

kanunlaıına en uygun şekilde yapmaya çalışıldı ama yine tabi sıkıntılı noktalar doğdu. Bu
bağlamda vatandaşın sorununu çözmek evet hepimiz için önemli ama yasalara bağh kalmak
daha tabi önemli olan bir konu olduğu için kendi aralarında birleşerek çözmeleri bizim için de

makul.

BİROL ARSLAN: Evet İYİ Parti grubu var mı bu konuda bir görüşüntiz? Ya da şey de teknik
arkadaşlar konuşsun. Bizim adımıza Burçin Bey cevaplasın. İYİ Parti var mı?

RUHi AKKOYUN: Yok Başkanım.

BİROL ARSLAN: Yani bir çıkış... Maalesef...Burçin Bey de CHP Grubu olarak çiinkü
Burçin Bey dünden itibaren bütiin toplantılarda yer aldı. İmar Komisyonu' da bunu devamlı
imar ekibi ile çalıştılar konulu da Sevim Hanım zaten sundu. Burçin Bey'den dinleyelim
bakalım.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım şimdi orada köy zamanından gelen bir yapılaşma söz konusu.

Kepez'in en eski yerleşim bölgelerinden bir tanesi, belediye olduktan sonra da orada bir l8.
Madde uygulaması yapılmış ve bugüne gelene kadar 4-5 kez tekarlanmış bu 18. Madde
uygulaması. Dolayısıyla mevcut imar kanunlarındaki değişikliklerden dolayı da zaman

içerisinde buraların parsellerle çok küçük olduğu için çekme mesafelerinden, çekme mesafeleri

de arttıkça inşaat yapamaz hale gelmişler. Zaten bu kadar küçük parsellere yapmaktansa

birleşerek daha büyiik binalar yapılıyor olması hem taşıyıcıyı daha iyi olumlu etkileyecektir,
hem birliktelikten daha güzel bir yapılaşma o(aya çıkacaktır. Bizim de görüşümüz bu şekilde.

BİROL ARSLAN: Şimdi hatta şunu konuştuk; biz ekip olarak arkadaşlarla yapmış olduğumuz
grup ıoplantlmızda herkes tabi ki imar, imarla ilgili konularda zateı özgijr dilediği gibi hareket

dedim. Ben evet vereceğim dedim ama benim evet
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veıTnem bir şey değiştirmeyecek. Bu sefer de kanunu çiğnemiş olacağız gibi görünüyor. O
konuda biz de şey kaldık çaresiz kaldık. Hatta komisyon raponınu biliyorsunuz bazı
arkadaşlarımız "evet" demişti komisyon raporunda ama görüyoruz ki sonuçta böylece 3- 5 yıl
sonıa o "evet" diyenler kanun nezdinde şey yapacak, bir hesap verecek. O arkadaşları da şimdi
ben evet desem, o benimle birlikte haıeket eden arkadaşlanmda evet diyecek. Bu sefer onlan da

ben yarın yasada karş! gelip onlann da yargılanmalannın sorumluluğunu üstlenmek de

istemiyorum doğrusu. O yiizden çok iizülerek bunu biz şeyde maalesef grubumuzda da çözme
adına uğraşsak da bir tiirlü çıkamadık; ama almış olduğumuz sorumluluk da vatandaşın bu
sorununu diğer netameli konularını bir şekilde kanunlaı nezdine taşıyıp çözmek olacak.

SEVİM ÖZrÜnX AYGÖREN: Başkanım bu sefer etraftaki diğer adalara da haksızlık
yapmış oluruz. Çünkü onlar 0,40*kat adedi kadar toplam inşaat alanı yapıyorlaıken burada

0,60*kat adedi kadar yani toplam inşaat alanı artırılmış olunuyor. O yiizden uygun değildir.

BİROL ARSLAN: Peki, evet var mı arkadaşlar görüş beyan etmek isteyen? Lütfen buyurun

Mehmet Bey'e verelim.

MEHMET YAMAN: Arkadaşlar herhalde tek çözüm görilnen 2 parsel yan yana birleşmesi.

BİRoL ARSLAN: Parsellerin birleşmesi, evet.

MEHMET YAMAN: Vatandaşa biz bunu önermeliyiz bunu söylemeliyiz, görünen o.

Teşekkür ederim.

BİROL ARSLAN: Parsellerin birleşmesini Müjgan Hanım Meclis mi yoksa Encümen mi?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL AR§LAN: Encümen, Enciimen'e geldiğinde paıselleri, evet, o halde
gündemimizin ben 4. Maddesini oylamaya geçiyorum. Gündemimizin 4. Maddesini kabul
edenler? Şimdi ama komisyondan oybirliği ile gelmedi. Kabul edenler?

Üı,xÜ ŞİıııŞBx TUTAK: Verilen teklifi kabul edenler?

BİROL ARSLAN: Komisyondan geldiği şekli ile ıni söyleyelim nasıl diyelim? Peki
komisyondan, komisyondan geldiği şekli, komisyondan 4 ret 1 çekimser geldi, tabi tabi ...
Arkadaşlar tamam müsaade edin, vatandaşın talebi şeklinde; vatandaşın teklifini kabul edenler?
Reddedenler? Sayalım lütfen, kalbim istemeyerek de olsa. Çekimser? Evet, 3 çekimser.
Giindemimizin 4. Maddesi oy çokluğu ile reddedilmiştir. Evet, giindemimizin 5. Maddesi
Kepez Hizmet Grupları A.Ş.' nin 30.05.2023 tarihli olağan genel kurul toplantısında
Belediyemiz hisselerini temsil etmek iizere Belediye Başkanına yetki vefilmesi hususunun
görüşülmesi.

Belediyesi'ne ait ve bu
olduğu gibi bu gene

hissele{n o şirketin tarihi 30.05 tarihinde yıllık genel kurulu var her yıl
klrrtr6 %98 belediye hisselerinin temsil yetkisi belediye başkanına
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MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim, değerli meclis üyeleri, biliyorsunuz belediyemizin Kepez
Hizmet Grupları A.Ş. adında bir ticari şirketi var ve bu şirketin %98 hisseleri de Kepez

dİ



Verilmesini oyluyoruz. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? o halde
gündemimizin 5. Maddesi belediyemiz, Kepez Belediyesi Hizmet Grupları A.Ş.'nin 30.05.2023
tarihin yapacağı genel kurulda belediye hisselerini temsilini belediye başkanına yetki
verilmesini kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Gündemimizin 6.

Maddesi Belediyemiz Meclisi'nin 2023 Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Öneriniz nedir?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet,7 Haziran Çarşamba günü AKP, İYİ Parti ve CHP. Saat öneriniz?
Aynı, peki aıkadaşlar giindemimizin 6. Maddesini oylarınıza sunuyorum. Belediyemiz
meclisinin 2023 Haziran Meclisi; 7 Haziruı Çarşamba günü saat 14:00' de yine burada Turhan
Mildon Kültür Merkezinde yapılmasını oylarınıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Lütfen buyurun, mikrofon alalım bir saniye arkadaşlar
temenni konuşması ise kapatacağım, gündem tutanaklara girmesin diye şey ile mi alakah?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Gündem dışı.

BİROL ARSLAN: Tutanaklaıa girmesini istiyor musunuz yoksa kapatılmasını mı
istiyorsunuz? Kapatırsam giindem tutanaklara girmez, konuşmanız tutarıaklaİa girmez.

ERKAN KÜRŞAT ERTtİRK: Tutanaklara girmesine gerek yok.

BİRoL ARSLAN: o halde lütfen Değerli Meclis Üyeleri Mayıs Ayı olağan Meclis
Toplantımızı kapattık. Bu saatten sonıa bu dakikadan itibaren yapılan konuşmalar meclis
tutanaklarına girmeyecektir. Buyurun Kürşat Bey. 03.05.2023

L ARSLAN BU S YsAL SEVİM ÖZTÜRKAYGÖREN
MECLİS KATİBiİYE BAŞKANI MECLİS «Arİgi
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